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Szanowny Panie Pľemieľze !

Mam dwóch kuzynów. Jeden ukończył tľryletnie studia licencjackie na kierunkll zarządzanie
i ma wykształcenie wyższe. Drugi mój kuryn przerwałjednolite pięcioletnie studia pľawnicze
będąc na piątym roku studiów i ma wykształcenie śľednie. Spľawa nie dotycry mnie _ ja
jestem magistľem, ale myślę, że jest to niespľawiedliwe.

Zwracam się z upľzejmą prośbą o zastanowienie się cry jest możliwość uznania, iż osoby
kształcące się na studiach jednolitych (np. medycyna' pľawo), któľe ukończyły pľogľam ľoku
ilI mogą podawać, iż mają wykształcenie wyższe bez konieczności ewentualnego
uzupełniania ľóżnicy pľogľamowej w zakľesie roku I - III (w sytuacji dłuższego pľzerwania
studiów).

Pľawo i Sprawiedliwość pľzedstawiało kiedyś koncepcję modelu studiów ,,5 _2". Myślę, iż
taki pomysł był kľokiem w dobľą stľonę.

Wsrystkiego dobrego dla Pana Premieľa !!!
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